

Penggunaan Teknologi Digital dalam Pembangunan Negara

Kerajaan telah menekankan keperluan untuk mempercepatkan penggunaan teknologi digital sebagai mekanisme utama dalam menggerakkan pembangunan negara.

Perdana Menteri Jeneral Prayut Chan-o-cha pada 19 September 2018 mempengerusikan pembukaan pameran antarabangsa "Digital Thailand Big Bang 2018: Thailand Big Data" di Challenger Hall 1-3, Muang Thong Thani, wilayah Nonthaburi.

Pada kesempatan ini, beliau turut menyampaikan Anugerah Digital Perdana Menteri 2018 kepada individu dan organisasi dengan inovasi teknologi digital yang hebat. Anugerah dibahagikan kepada lima kategori:

Belia Digital 2018, Komuniti Digital 2018, Organisasi Digital 2018, Usahawan Rintisan Digital 2018 Usahawan Digital 2018.

Bercakap mengenai topik "Data Big Pembangunan Negara," Perdana Menteri menegaskan bahawa teknologi digital akan membantu Thailand mencapai Strategi Nasional selama 20 tahun, selain menyumbang kepada pembangunan ekonomi dan sosial negara. Ini juga akan mengurangkan jurang sosial melalui infrastruktur digital yang dikembangkan di seluruh negara, terutamanya pemasangan sambungan internet berkelajuan tinggi melalui kabel gentian optik di pelbagai kampung.

Di samping itu beliau berkata, teknologi digital akan menjana lebih banyak pendapatan kepada rakyat melalui e-dagang, serta menyediakan mereka dengan akses kepada perkhidmatan awam dan meningkatkan kualiti kehidupan dengan perkhidmatan kesihatan awam.

Perdana Menteri menekankan bahawa teknologi telah dirancang untuk menyokong kerja manusia dan bukan untuk menggantikan manusia. Dia menyatakan keprihatinannya mengenai penyalahgunaan teknologi digital, dengan mengatakan literasi digital adalah perlu.

Dia juga mendesak rakyat untuk menggunakan media sosial dengan hati-hati, kerana mereka mungkin melanggar undang-undang kerana tidak tahu. Undang-undang Jenayah Komputer yang baharu di Thailand berkuat kuasa pada 24 Mei 2017, ketika negara itu memulakan perjalanan menuju transformasi digital.

Di Institut Antarabangsa untuk Peringkat Pengurusan Daya Saing Digital Dunia (IMD) 2018, Thailand mencapai tempat ke-39 di antara 63 negara.

Tarikh Diterbitkan: 2 Oktober 2018